
Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen
over twee moties, ingediend bij
het debat over biobrandstoffen, te
weten:
- de motie-Hofstra c.s. over volledige
accijnsvrijstelling (27400-IXB, nr. 32);
- de motie-Crone c.s. over beperkte
accijnsvrijstelling (27400-IXB, nr. 33).

(Zie vergadering van 22 mei 2001.)

In stemming komt de motie-Hofstra
c.s. (27400-IXB, nr. 32).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fractie van
GroenLinks tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-Crone
c.s. (27400-IXB, nr. 33).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie met algemene stemmen is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het voorstel van
(Rijks)wet Goedkeuring van het op
2 maart 2000 te Oranjestad,
Aruba, totstandgekomen Verdrag
inzake samenwerking tussen het
Koninkrijk der Nederlanden en
de regering van de Verenigde
Staten van Amerika betreffende
toegang tot en gebruik van
faciliteiten in de Nederlandse
Antillen en Aruba voor drugs-
bestrijding vanuit de lucht (Trb.
2000, 34) (27229, R1660),
- over:
- de motie-Rosenmöller c.s. over
inzicht in uitvoeringsregelingen
(27229, R1660, nr. 11);
- de motie-Rosenmöller over
vluchten boven Colombia (27229,
R1660, nr. 12);
- de motie-Oduber over zorg en
(financiële) verantwoordelijkheid
(27229, R1660, nr. 13).

(Zie vergadering van 28 mei 2001.)

Artikel 1 wordt zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het amendement-
Van Oven c.s. (stuk nr. 10) tot
invoeging van een artikel 1a.

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fractie van
het CDA tegen dit amendement
hebben gestemd en die van de
overige fracties ervoor, zodat het is
aangenomen.

Artikel 2 en de beweegreden worden
zonder stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, de VVD, het CDA, de
ChristenUnie en de SGP voor dit
wetsvoorstel hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat het is aangenomen.

Het woord is aan de heer
Rosenmöller.

De heer Rosenmöller (GroenLinks):
Voorzitter. In het debat dat wij
gisterenavond en vannacht hebben
gevoerd met de minister, heeft hij
toegezegd dat het parlement inzicht
krijgt in de uitvoeringsregelingen.
Daarmee is de motie op stuk nr. 11
overbodig geworden. Ik wil haar dan
ook intrekken.

De voorzitter: De motie-Rosen-
möller (27229, R1660, nr. 11) is
ingetrokken.

In stemming komt de motie-
Rosenmöller (27229, R1660, nr. 12).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP en GroenLinks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Oduber
(27229, R1660, nr. 13).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie met algemene stemmen is
verworpen.

In een overleg tussen de drie
delegaties van het Koninkrijk kan het
voorkomen dat één delegatie voor
een motie is, terwijl de overige
delegaties ertegen zijn.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 15 mei 2001 over onderwijs-
huisvesting.

©

Mevrouw Noorman-den Uyl
(PvdA): Mevrouw de voorzitter. Naar
aanleiding van het algemeen overleg
over de evaluatie van het Gemeente-
fonds en de onderwijshuisvesting wil
ik enkele opmerkingen maken. Ik was
het niet met de minister en de
staatssecretaris eens dat voor
onderwijshuisvesting voldoende geld
beschikbaar zou zijn. Bij de evaluatie
van het Gemeentefonds is namelijk
niet meegenomen dat er ook sprake
is van achterstallig onderhoud. In het
geval van Aalburg is dat goed
zichtbaar. Daar komt bij dat aan het
onderwijs een aantal nieuwe taken is
opgedragen, die op hun beurt weer
leiden tot extra kosten en extra
volumebehoefte. In dit verband
herinner ik eraan dat het kabinet zich
in de van september 1996 daterende
nota ’’Lokale lastendruk’’ op het
standpunt heeft gesteld dat bij
introductie van nieuw of geı̈ntensi-
veerd rijksbeleid de gevolgen voor
gemeentelijke uitgaven in beeld
moeten worden gebracht. Om te
voorkomen dat als gevolg van
rijksbeleid de gemeentelijke lasten
automatisch stijgen, wordt in dit
kader nadrukkelijk de mogelijkheid
van een financiële dotatie aan
gemeenten overwogen. Zo kunnen
ze in staat worden gesteld om
kostendekkende tarieven te hanteren
en kan de stijging van de totale
omvang van de gemeentelijke lasten
als gevolg van nieuw rijksbeleid
worden voorkomen. Dat is het
standpunt van het kabinet. Wat mij
betreft is het nu: boter bij de vis. Ik
dien daartoe de volgende motie in.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat bij de evaluatie
van de kosten van onderwijs-
huisvesting in het Gemeentefonds er
alleen voorstellen over het verdeel-
systeem zijn gedaan;

overwegende dat er tekorten zijn in
het bouwkundig onderhoud, de

Voorzitter

Tweede Kamer Onderwijshuisvesting
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